

## 附件一 出口原木或木材等特定林產品清單

### 一、4403.11.00.20-8：

紅檜 (*Chamaecyparis formosensis*)、臺灣扁柏 (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*)、臺灣肖楠 (*Calocedrus macrolepis* var. *formosana*) 原木，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材，經油漆、染色劑、木焦油或其他防腐劑處理者  
(*Chamaecyparis formosensis*), (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*), (*Calocedrus macrolepis* var. *formosana*) wood in the rough, whether or not stripped of bark or sapwood, or roughly squared, treated with paint, stains, creosote or other preservatives

### 二、4403.12.00.20-7：

牛樟 (*Cinnamomum kanehirae*) 原木，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材，經油漆、染色劑、木焦油或其他防腐劑處理者  
(*Cinnamomum kanehirae*) wood in the rough, whether or not stripped of bark or sapwood, or roughly squared, treated with paint, stains, creosote or other preservatives

### 三、4403.25.00.11-3：

紅檜 (*Chamaecyparis formosensis*)、臺灣扁柏 (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*) 原木，任一橫斷面尺寸在15公分或以上者，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材  
(*Chamaecyparis formosensis*), (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*) wood in the rough, of which any cross-sectional dimension is 15 cm or more, whether or not stripped of bark or sapwood, or roughly squared"

### 四、4403.25.00.31-9：

臺灣肖楠 (*Calocedrus macrolepis* var. *formosana*) 原木，任一橫斷面尺寸在15公分或以上者，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材  
(*Calocedrus macrolepis* var. *formosana*) wood in the rough, of which any cross-sectional dimension is 15 cm or more, whether or not stripped of bark or sapwood, or roughly squared"

### 五、4403.26.00.11-2：

紅檜 (*Chamaecyparis formosensis*)、臺灣扁柏 (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*) 原木，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材  
(*Chamaecyparis formosensis*), (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*) wood in the rough, whether or not stripped of bark or sapwood, or roughly squared"

### 六、4403.26.00.31-8：

臺灣肖楠 (*Calocedrus macrolepis* var. *formosana*) 原木，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材  
(*Calocedrus macrolepis* var. *formosana*) wood in the rough, whether or not stripped of

bark or sapwood, or roughly squared

七、4403.99.00.40-9：

牛樟 (*Cinnamomum kanehirae*) 原木，不論是否去皮、去邊材或粗鋸角材

(*Cinnamomum kanehirae*) wood in the rough, whether or not stripped of bark or sapwood, or roughly squared

八、4407.19.00.11-7：

紅檜 (*Chamaecyparis formosensis*)、臺灣扁柏 (*Chamaecyparis obtusa var. formosana*) 木材，經縱鋸或縱削、平切或旋切，不論是否經刨平、砂磨或端接，其厚度超過6公厘者

(*Chamaecyparis formosensis*), (*Chamaecyparis obtusa var. formosana*) wood sawn or chipped lengthwise, sliced or peeled, whether or not planed, sanded or end-jointed, of a thickness exceeding 6 mm

九、4407.19.00.31-3：

臺灣肖楠 (*Calocedrus macrolepis var. formosana*) 木材，經縱鋸或縱削、平切或旋切，不論是否經刨平、砂磨或端接，其厚度超過6公厘者

(*Calocedrus macrolepis var. formosana*) wood sawn or chipped lengthwise, sliced or peeled, whether or not planed, sanded or end-jointed, of a thickness exceeding 6 mm

十、4407.99.00.10-1：

牛樟 (*Cinnamomum kanehirae*) 木材，經縱鋸或縱削、平切或旋切，不論是否經刨平、砂磨或端接，其厚度超過6公厘者

(*Cinnamomum kanehirae*) wood sawn or chipped lengthwise, sliced or peeled, whether or not planed, sanded or end-jointed, of a thickness exceeding 6 mm

十一、4409.10.00.10-5：

紅檜 (*Chamaecyparis formosensis*)、臺灣扁柏 (*Chamaecyparis obtusa var. formosana*)、臺灣肖楠 (*Calocedrus macrolepis var. formosana*) 木材 (包括用於拼花地板但未裝配之木條及飾條)，沿著任何材邊及材面作連續型鉋或類似加工，(已製舌榫，槽榫，嵌槽口，去角，製V型接口，製連珠，成型，製圓邊或類似加工)，不論是否經刨平、砂磨或端接

(*Chamaecyparis formosensis*), (*Chamaecyparis obtusa var. formosana*), or (*Calocedrus macrolepis var. formosana*) wood (including strips and friezes for parquet flooring, not assembled) continuously shaped (tongued, grooved, rebated, chamfered, V-jointed, beaded, moulded, rounded or the like) along any of its edges, ends or faces, whether or not planed, sanded or end-jointed

十二、4409.29.00.10-4：

牛樟 (*Cinnamomum kanehirae*) 木材 (包括用於拼花地板但未裝配之木條及飾條)，沿著任何材邊、端或材面作連續型鉋或類似加工，(已製舌榫、槽榫、嵌槽口、去

角、製V型接口、製連珠、成型、製圓邊或類似加工)，不論是否經刨平、砂磨或端接(*Cinnamomum kanehirae*) wood (including strips and friezes for parquet flooring, not assembled) continuously shaped (tongued, grooved, rebated, chamfered, V-jointed, beaded, moulded, rounded or the like) along any of its edges or faces, whether or not planed, sanded or end-jointed

註：本表所列原木或木材等特定林產品之貨品號列係依經濟部公告之限制輸出貨品表。